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Raport na temat lotniska

Raport brytyjskiej firmy Ove Arup na temat lotniska w Obicach wpłynął już do kieleckiego
ratusza. Jego szczegóły pozostaną jednak jeszcze w tajemnicy.

Raport brytyjskiej firmy Ove Arup na temat lotniska w Obicach wpłynął już do kieleckiego
ratusza. Jego szczegóły pozostaną jednak jeszcze w tajemnicy. “Musimy najpierw zapoznać
się z jego merytoryczną stroną”- mówi prezydent Wojciech Lubawski. Nie wykluczył on, że
część  danych  upubliczniona  zostanie  w środę.  “Ten  raport  jest  potrzebny  do  dalszego
wydawania pieniędzy, czyli do zlecenia np koncepcji. Natomiast w studium wykonalności
powiedziane jest, czy będzie to inwestycja, która się opłaca, ile będzie kosztować, jaki będzie
mieć wpływ na rozwój regionu oraz jak będzie wyglądać wstępnie organizacja lotniska.”-
wyjaśnił prezydent. Prace nad dokumentem trwały osiem miesięcy.
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